
A. Ušakovs, 29159195 

 

CARNIKAVAS PAGASTA IEDZĪVOTĀJU PADOME 

CARNIKAVAS PAGASTA IEDZĪVOTĀJU PADOMES SĒDES  

PROTOKOLS 

Carnikavā, Carnikavas pagastā 

 

2025. gada 26. maijā          Nr. 6 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Jūras iela 1a, Carnikava, Tautas nams “Ozolaine”, plkst. 18.00. 

Sēdi vada: Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Artūrs Okuņs  

Sēdi protokolē: Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes sekretārs Artjoms Ušakovs  

Sēdē piedalās 11 padomes locekļi:  
Kristaps Soms (Carnikava), Rita Sniedze (Carnikava), Ervīns Lukstiņš (Carnikava), Artūrs Okuņs (Garciems), 
Artjoms Ušakovs (Garciems), Brigita Grebņecka-Lujāne (Gauja), Raimonds Kokins (Gauja), Renāte Cāne 
(Kalngale), Lilija Liepiņa (Lilaste), Ronalds Romanovskis (Laveri), Kristaps Bergmanis (Garupe) no plkst. 19:32. 

Sēdē nepiedalās 1 padomes loceklis:  
Pjotrs Špakovs (Kalngale) 

 

APSPRIESTIE JAUTĀJUMI UN PIEŅEMTIE LĒMUMI 

1. Iluta Plikgalve par ERAF projektu 2.3.1.2. par Multimodālu sabiedrisko transporta tīklu  
Darba gaita: tika prezentēts par ERAF projektu par Multimodālu sabiedrisko transporta tīklu: 
Daži jautājumi un precizējumi: 

• Papildinājumi:  
o Garciems – Hidranti + ātrumvaļņi. 
o Garupe - Nav iekļauta ietve uz Mežciema pusi, bet noejas sakārtošana. 
o Gauja - Skautu ielas pusē pie kāpnēm paredzēts izveidot noeju rampas veidā un 

savienojumu ar Skautu ielu; Īsais savienojums netiks izveidots. 
o Lilaste - Ietve veidota gar Lilastes ielu; Iekļauta dzelzceļa pāreja. 

• Projekts ir atbalstīts no ĀNP uz 25.01%. 
• Piedalīsimies jau 2. kārtā, uz 3. kārtu neatliks. 
• Papildus punkti par pasažieriem netiks iekļauti nevienā stacija izņemot Carnikavu un 

Gauju 
• Visa infrastruktūra tiks iekļauta projektos, bez īpašas izdalīšanas, bet tīri informācijai. 
• Projekta pieteikumu iesniegšanā noslēgsies Augusta beigās. 
• Par pagaidu ekspluatācija nodotam stacijām LDZ iedos garantijas vēstules. 
• Carnikavas stacija tiks pabeigta līdz 2025. gada jūlija beigām. 
• Jautājums par konkurenci – reālie konkurenti pārsvarā ap Rīgu. Iespējams Kauguri. 

Tukums, Salaspils, Daugavpils. 
• Pirmā kārtā tika iztērēti 10.M. Cik kurš dabūja punktus – ir slepenā informācija. 
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• Par 4 km veloceliņu – iespējams būs pieprasījums mainīt noteikumu vai jāmēģina 
pakombinēt, lai rastu risinājumu. 

• Ne visas izmaiņas ir jāskaņo ar Eiropu, bet ir jāuzraksta uz SM par novēlējumiem, lai 
izvērtētu piedāvājumu. 

• Uzrakstīt ministrijai “Copy  Paste” ĀNP vēstuli 
• Mikro infrastruktūra – CPIP iesniegs papildus piedāvājumus par projektiem. 
• Garciems – veco nodegušo nojumi nojauks 2 mēnešu laikā. 
• Garciems - jaunas nojumes būs septembrī. 

 
2. Par  padarīto 

• Visi Jūras zemes projekti Carnikavas novadā ir apstiprināti: 
o Tālāk visi projekti iet uz Lauku attīstības dienestu (LAD). 
o LAD iziet cauri visiem projektiem un meklē neatbilstības, bet toties pašvaldības 

projekti ir rūpīgāk sagatavoti, tāpēc problēmu nevajadzētu būt. 
o Nauda būs jau septembrī – oktobrī. 

• Biedrības “Senči” iesniegums: 
o Seniori šoreiz jau balso par jauna laika piedāvājumu. 
o Ja tomēr balsojums par jauno dienu un laiku nebūs pozitīvs, lūdzu kontaktēties 

ar ĀND, lai tomēr mēģinātu vienoties par laikiem pirmdienās. 
• Iesniegums par plūsmas mērīšanu Carnikavā 

o Doma bija pārbūvēt vienu ielu par gājēju ielu vasarā. 
o Par otro ielu vai nu uztaisīt gājēju trotuāru vai vispār atstāt visu ielu tikai gājējiem. 

• Līdzdalības budžets 
o Uz nākamo gadu varēsim iesniegt grozījumus nolikumam 
o CPIP gribētos piedalīties visos posmos, lai uzlabotu gan nolikumu, gan parējās 

problēmas, piemēram tāmes. 
• Komunikācijas vadlīnijas no ĀNP 

o Visam jānāk caur Mārīti. 
o Pirms kaut ko rakstīt – labāk uzzvanīt un pajautāt. 

• Par kustības organizāciju 
o Ierosinājums meklēt cilvēkus, kas varētu palīdzēt ar bezmaksas konsultācijām. 
o Rīgas apkaimes labi izmantoja Dāņu pieredzi. 
o Vai dome būs gatava parunāt par aplamībām satiksmes organizācijā? 
o Kopēja ekskursija ar jauno ANP sastāvu pa problemātiskajām vietām. 

 
3. Darba grupas 

• Meliorācija / Kanalizācija 
o Raimonds Kokins (Gauja), Renāte Cāne (Kalngale) 

• Satiksmes organizācija (ceļazīmes, zonas, slāpētāji, kameras) 
o Artūrs Okuņs (Garciems), Rita Sniedze (Carnikava), Brigita Grebņecka-Lujāne 

(Gauja), Ronalds Romanovskis (Laveri), Artjoms Ušakovs (Garciems) 
• Kultūra, tūrisms un ap tūrismu uzņēmējdarbības veicināšana, zilas olas 

o Kristaps Soms (Carnikava), Lilija Liepiņa (Lilaste), Ervīns Lukstiņš (Carnikava) 
• Atkritumu apsaimniekošana 

o Kristaps Bergmanis (Garupe), Renāte Cāne (Kalngale) 
 

4. Citi jautājumi 
• Pašvaldības īpašumi 
• Grausti 

 
5. Par nākamas sēdes galveno tēmu 

Lēmums:  
• Velēšanu rezultāti 
• Darba grupu plāni 
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6. Nākama CPIP sēde 

Lēmums: Sēde notiks 2025. gadā 16. jūnijā, “Kadiķis”, Kalngalē, Carnikavas pagastā, Ādažu 
novadā. Sēdes sākums 18:00  

 

Sēdi slēdz plkst.: 21:00 

 

 

Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs     Artūrs Okuņs 

 

Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietnieks   Kristaps Soms 

 

Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes sekretārs     Artjoms Ušakovs 


